



敬啟者：

有關使用閣下個人資料的重要通知

為配合《個人資料（私隱）條例》的新規定，本會有以下通知。

安徒生會（本會）過去已使用閣下的個人資料（如：姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址等），作為本會與你接觸之用，包括通訊、社會服務及活動推廣／典禮邀請或籌款等用途。

閣下如不欲本會繼續使用你的個人資料，謹請填寫以下「拒收直接促銷通知」，寫上你的姓名及簽署，郵寄／傳真／電郵回本會（地址：九龍黃大仙竹園道 11 號竹園社區中心 5 樓，傳真號碼：23388528，電郵：info@hac.org.hk）。如有查詢，請致電 2338 8147 與本會聯絡。

安徒生會 2013 年 4 月

Dear Sir/ Madam,

IMPORTANT NOTICE ON USE OF YOUR PERSONAL DATA

To comply with the new requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance, we have the following important notification.

Hans Andersen Club (HAC) have been using your personal data for contacts, such as name, telephone number, fax number, email and mailing address etc. for providing you updated information of HAC's social service promotion and relevant activities/ event invitation/ fundraising etc. We intend to continue to do so unless we receive you objection in written form.

Should you refuse to have your personal data being used for the above purposes, please mark on the opt-out box with your name and signature, returning this letter by mail/ fax/email to us. (Address : 5/F Chuk Yuen Estate Community Centre, 11 Chuk Yuen Road, Wong Tai Sin, Kowloon, Fax : 2338 8528, Email:info@hac.org.hk). For any inquiries, please contact us at 2338 8147.

HAC April 2013

拒收直接促銷通知

Opt-out Reply

本人不同意安徒生會有關使用本人資料於上述用途的安排

I object HAC to use my personal data for the purposes as stated above.

姓名（英文全名） Full Name in BLOCK letter : _____

姓名（中文） Chinese Name : _____

簽署 Signature :

日期 Date : _____